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TERCER.- Que mentres no s’haja produït aquesta modificació, 
El Govern de la nació transferisca de manera immediata un 
mínim de 500 milions d’euros addicionals a l’any a la Comunitat 
Valenciana. El Consell de la Generalitat Valenciana destinarà els 
500 milions d’euros addicionals a despesa social, en matèria 
d’educació, sanitat i dependència.

QUART.- Abonar qualsevol iniciativa ciutadana, social o 
política, incloent l’arreplegada de firmes, que en aquest sentit 
s’impulsen en l’àmbit de la Comunitat Valenciana en aquesta 
reivindicació de majors transferències econòmiques estatals a 
la Comunitat Valenciana per l’augment de població.

El Sr. Zaragozà Muñoz diu que el grup popular veu positiva la 
moció perquè la Comunitat Valenciana ha pujat els habitants 
en més d’un milió i que també vol recalcar que Catalunya i la 
Comunitat Valenciana van arribar a un acord per a demanar 
este increment de finançament perquè la població  d’ambdues 
comunitats ha pujat de població de forma pareguda per 
l’increment de la immigració, i que tots saben que la població 
immigrant percep les mateixes prestacions socials, amb 
l’increment de despesa corresponent, i per tant seria convenient 
que el govern de Madrid donara els cinc-cents milions que 
demane la moció.

Sotmesa la moció a votació no s’aprova, per cinc vots negatius 
del Sr. alcalde i el grup JNP, i quatre vots afirmatius del grup 
popular.

En la seua explicació de  vot el portaveu del grup JNP, Sr. Viol 
Zaragozà diu: 

En primer lloc em fa gràcia que només te’n recordes dels 
catalans quan et convé.
El nostre grup no aprova la moció presentada pel Partit Popular 
i argumenta, a continuació, aquest vot:
L’actual sistema de finançament va ser aprovat amb el govern 
del PP, ens preguntem; perquè, aleshores, no vau presentar 
cap moció. 
Cal recordar que el fenomen migratori i l’augment de la població 
no s’ha produït tan sols en aquestos últims 4 anys.
Aquest sistema de finançament aprovat pel PP, si que es cert 
que ha perjudicat notablement al País Valencià, entre altres 
motius per  :

-des que s’aplica el País Valencià ha perdut finançament per 
càpita. Som els segons per la cua en rebre finançament per 
càpita per culpa d’aquest model aprovat pel PP.
-No s’ha tingut en compte l’increment de la població.
De tots és sabut que aquesta situació de la pèrdua de finançament 
va ser minorada pel govern de la legislatura passada (PSOE) amb 
finançament sanitari addicional. Així, la Generalitat ha rebut quasi 
1.100 milions addicionals de finançament. Però malgrat açò no 
ha servit per a res gràcies a la mala gestió del PP a València. 
Continuem sent l’última comunitat autònoma en indicadors de 
qualitat sanitària (número de llits als hospitals, etc.)
Com he comentat abans, aquest sistema de finançament ha 

segut roí per a la nostra comunitat autònoma des què es va 
implantar l’any 2002. I en eixos anys de govern popular, la 
Generalitat no va protestar per la discriminació que va fer el 
govern del PP a tots els Valencians.
És curiós, es protesta ara que hi ha un altre govern estatal de 
diferent signe polític. Quines coses té la política, eh. Ara cal fer 
de la reivindicació d’un nou model de finançament uns dels 
cavalls de batalla front al Govern Central. Siguem seriosos!
El nostre grup pensa que demanar 500 milions extra és allargar 
la ineficiència d’un govern autonòmic que es caracteritza per 
descuidar els serveis públics essencials i dona prioritats a altres 
de dubtós benefici col·lectiu.
Camps demana 500 milions d’euros anuals com a necessaris 
per mantindre el nivell de prestacions dels sistema públic de 
benestar. Però mentre denuncien, davant del govern de Madrid, 
aquestes insuficiències financeres que afecten als serveis 
públics, el Consell del Partit Popular no ha deixat d’injectar 
sumes milionàries a les seues empreses dedicades a promoure 
activitats d’oci, construir icones arquitectònics o, directament, 
sostindre projectes en els que la rendabilitat directa seguís 
sense aparèixer per cap dels seus balanços.
El nostre grup pensa que primer que tot, el que hem de fer 
és demanar a la nostra Generalitat que netege primer la seua 
casa i després, una vegada ben neta demane finançament amb 
coherència i consens. Consens amb les demès autonomies

6é.- APROVACIÓ DEL COMPTE GENERAL DE 2007.- 
S’adona que hi ha Instruït expedient per a la censura i aprovació 
del Compte general del Pressupost General de l’exercici de 
2007, la qual ha sigut exposada al públic i informada per la 
Comissió d’Hisenda i Comptes.

Resultant que l’esmentat Compte està degudament Rendit i 
justificat, i  no s’ha oposat cap reclamació en contra.

Així de conformitat amb les atribucions que conferix al Ple 
l’article  22.2.e) de la llei 7/1985, de 2 d’Abril, Reguladora 
de les Bases del Règim Local  per cinc vots a favor, del Sr. 
Alcalde i el grup JNP, i quatre abstencions, del grup popular,  
s’aprova en tots els seus termes i s’acorda la remissió de còpia 
de la mateixa a la Sindicatura de Comptes de la Generalitat 
Valenciana quan ho requerisca.

Sotmès l’assumpte a votació s’aprova per cinc vots a favor, 
del Sr. Alcalde i el grup JNP, i quatre abstencions, del grup 
popular.

7é.- RATIFICACIÓ DE DECRET D’APROVACIÓ DE 
NOMBRE D’HABITANTS A 1 DE GENER.- Es dóna compte 
al Ple del Decret d’alcaldia pel que s’aprova la xifra de població 
a 1 de gener del 2008 i es planteja discrepància a l’INE  als 
efectes de sotmetre-la al consell d’Empadronament.
Xifra Ajuntament: 2094
Xifra INE: 2091
Al·legacions: 3

Es proposa al Ple la ratificació del decret citat.

Sotmesa la proposta  a votació s’aprova per cinc vots a favor, 


